



AUX IN LINE Interejs MP3 iPod FORD

Oferowany adapter umożliwia Państwu przyłączenie zewnętrznego źródła dźwięku w Państwa oryginalnym radiu Ford przez gniazdo zmieniarzki, takiego jak MP3 player, iPod, PDA, Caryc, odtwarzacza DVD oraz innych.

Niespotykaną cechą tego urządzenia jest możliwość regulowania głośności Państwa MP3 playera aby odpowiadał głośności radia poprzez przyciski przewijania / cofania na radiu.

Funkcja ta jest niezwykle przydatna przy przełączaniu pomiędzy radiem / zmieniarzka CD (playerem MP3), ponieważ pozwala zredukować różnice w głośności.

Nigdzie indziej nie znajdziecie Państwo urządzenia które posiada tę wygodną funkcję!!!

Interfejs wykonany jest w profesjonalnej technologii SMD, czego nie można wykonać chałupniczo.

Montaż urządzenia jest banalnie prosty i każdy może go wykonać samodzielnie. Wystarczy tylko wyjąć radio i podłączyć kabel interfejsu do 12-pinowego prostokątnego gniazda od zmieniarzki.

Do interfejsu GRATIS dołączamy jeden kabel 2 x 3,5mm-Jack oraz kabel 3,5mm Jack / Cinch.

W ten sposób mogą Państwo podłączyć źródła audio 3,5mm Jack lub Cinch.

Interfejs jest kompatybilny z radiami Ford wyposażonymi w prostokątne 12-pinowe gniazdo zmieniarzki.

Adapter jest kompatybilny z następującymi typami radia Ford: 4050, 5000, 6000 oraz 7000.

UWAGA!!!

Adapter nie jest kompatybilny z wszystkimi modelami radia Ford 6000.

AUX IN LINE Interface MP3 iPod FORD

Dieses Interface ermöglicht es Ihnen den CD Welchereingang ihres original Ford Radios freizuschalten und dadurch eine x-beliebige Audioquelle wie z.B. MP3 Player, iPod, PDA, CarPC, DVD Player oder ähnliches anzuschliessen.

Das Besondere an diesem Interface ist das Sie über Vor-/ Rückspultaste des Radios die Lautstärke ihrer MP3 Players an die des Radios anpassen können. Das ist hilfreich damit Sie beim Umschalten zwischen Radio / CD Wechsler (MP3 Player) keinen Lautstärkeunterschied haben. Das hat nur unser Interface und sie werden dieses Feature nirgendwo anders finden!!!

Das Interface ist in SMD Technologie professionell gefertigt und nicht in Heimarbeit.

Der Einbau ist kinderleicht und kann von jedem selbst durchgeführt werden. Es muss lediglich das Radio ausgebaut werden und das Kabel des Interface in den eckigen 12 poligen Wechslerbuchse gesteckt werden. Wir legen zum Interface KOSTENLOS ein 2 x 3,5mm Jack Kabel sowie ein 3,5mm Jack / Chinch Kabel dazu. Somit haben sie die Möglichkeit Audiquellen mit 3,5mm Jack Anschluss sowie Chinch Anschluss an ihr Radio anzuschliessen.

Das Interface ist mit Ford Radios mit eckigen 12 poligen Wechsler Eingang kompatibel.

Die Radios haben die Typenbezeichnungen 4050, 5000, 6000 ,7000

AUX IN LINE Interface MP3 iPod FORD

This interface allows you to select CD changer input in your original Ford radio and thereby connect whichever audio source you prefer, such as MP3 players, iPod, PDA, CarPC, DVD player and similar.

The remarkable feature of this interface is that you can tune your MP3 Player volume so it harmonizes your radio volume. It is done via your radio fast forward and rewind buttons. This is helpful when switching between radio / CD changer (MP3 player) to eliminate a bluster of different loudness. This exceptional advantage can be found in no other unit!!!

The interface is professionally manufactured in SMD Technology which cannot be rendered by some amateur.

Installing is easy as can be and can be rendered by anyone himself. To install the interface you only need to remove your radio and plug the interface cable into the 12-pin square CD changer slot.

You will receive one double 3.5mm-Jack cable plus one 3.5mm Jack / RCA cable for FREE. This way you can fix any 3.5 mm-Jack or RCA audio sources to your radio adapter.

The interface is compatible with Ford radios fitted out in 12pin square CD changer input.

Radio model names are as follows: 4050, 5000, 6000, 7000.

Adapter is not compatible with all types of FORD 6000 Radios.